
Protokół Nr XLIV/17 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 sierpnia 2017 roku 

 

Otwarcie obrad  – godz. 1506 

Zamknięcie obrad  – godz. 1743 

 

Ad. 1 

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości. 
 
Ad. 2 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 
 
Ad. 3 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 
10 sierpnia 2017 roku.  
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:  za - 13 przeciw - 0 wstrzymało się - 1. 

 
Ad. 5 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym porządku 
obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14    przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący RM z okazji inauguracji roku szkolnego 2017/2018 udzielił głosu 
poszczególnym dyrektorom placówek oświatowych z terenu Gminy Radków. 
 
D. Pawlicka - Dyrektor Integracyjnego Radkowskiego Zespołu Żłobków przedstawiła założenia 
funkcjonowania żłobka w roku szkolnym 2017/2018 (informacja stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
A. Słabicka - Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego z Oddziałami Integracyjnymi w 
Radkowie  przedstawiła założenia funkcjonowania przedszkola w roku szkolnym 2017/2018 
(informacja stanowi załącznik do protokołu).  
 
 
M. Kaleta Białas - Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej 
przedstawiła założenia funkcjonowania zespołu w roku szkolnym 2017/2018 (informacja 
stanowi załącznik do protokołu).  



 
M. Ciechanowicz - Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Wambierzycach 
przedstawiła założenia funkcjonowania zespołu w roku szkolnym 2017/2018 (informacja 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
D. Florczak - Dyrektor Zespołu Szkół w Radkowie przedstawił założenia funkcjonowania 
zespołu w roku szkolnym 2017/2018 (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
R. Borkowski - Dyrektor Zespołu Szkół z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce Średniej 
przedstawił założenia funkcjonowania zespołu w roku szkolnym 2017/2018 (informacja 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
B. Sobczyńska - poinformowała, że  Komisja Oświaty odbyła dwa wyjazdowe posiedzenia do 
placówek oświatowych na terenie Gminy Radków w celu zapoznania się ze stanem 
przygotowania placówek do roku szkolnego 2017/2018. Komisja stwierdziła, że dzięki 
ogromnemu zaangażowaniu i dużymi nakładami finansowymi kierowanymi na oświatę widać 
duże zmiany w placówkach oświatowych. Komisja wnioskuje o zakup pomocy dydaktycznych 
do klas podstawowych które w swoim programie nauczania mają przedmioty których od kilku 
lat w szkole podstawowej sześcioklasowej nie było. Radna podziękowała Burmistrzowi i 
pracownikom Urzędu za ogromne zaangażowanie i wsparcie.   
 
L. Jagódka  - dokonała podsumowania przedstawionych informacji przez Dyrektorów 
placówek oświatowych (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - wręczył akt mianowania dla Pani Marty Soboty psychologa Zespołu Szkół z 
Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce Średniej, życząc sukcesów ze zdobytej wiedzy.   
  
Marta Sobota - podziękowała za wręczenie aktu mianowania oraz wsparcie i życzliwość. 
 
Burmistrz - Gmina od lat czyni ogromny wysiłek w kierunku ponoszenia i dźwigania ciężarów 
związanych z rozwojem bazy oświatowej. Jednak Gmina nie ma wpływu jak ta baza 
oświatowa jest wykorzystywana przez dyrektorów i nauczycieli. Burmistrza martwi fakt, że od 
kilku lat nie można osiągnąć dobrych wyników w szkołach pomimo poprawy bazy szkolnej.   
Burmistrz poinformował, że wykaz zadań inwestycyjnych i poważnych remontów, który miał 
przedstawić na dzisiejszej sesji z uwagi na trudności związane z wyłonieniem wykonawcy 
zadania przesunęły się w czasie oraz doszły jeszcze nowe zadania zostanie przedstawiony na 
sesji wrześniowej. Burmistrz przedstawił zakres prowadzonych prac remontowych oraz jakie 
są  jeszcze potrzeby w poszczególnych placówkach oświatowych: 
Integracyjny Radkowski Zespół Żłobków - za półtora roku będzie do dyspozycji 
nowoczesny żłobek w Ścinawce Średniej oraz będzie rozważane poszerzenie bazy żłobkowej 
w Gminy Raków jeżeli analiza wykaże, że taka będzie potrzeba   
Gminne Przedszkole Publiczne z Oddziałami Integracyjnymi w Radkowie - rozpoczął się 
remont przebudowy części szkoły podstawowej w Ścinawce Średniej na przedszkole, które 
zostanie oddane do użytku pod koniec października. Będzie to nowoczesny zespół z 
wydzielonym terenem i placem zabaw. Przedszkole w Tłumaczowie - zostanie zakończony 
proces adaptacji budynku oraz wybudowany trakt w kierunku placu rozrywki i plac zabaw dla 
dzieci  
Zespół Szkół w Radkowie - po rozmowie z Panem Korzuchowskim, który jest liderem 
projektu budowlanego jest zapewnienie że do końca roku będą kompletne dokumenty wraz z 
kosztorysem na adaptacje części obiektu gimnazjum na nowoczesne przedszkole na 85-90 
miejsc 
Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ścinawce Dolnej -  należy wykonać modernizację 
kompleksu sportowego Orlik i terenu przy szkole. Na ukończeniu jest adaptacja dawnych 
magazynów i pomieszczeń gospodarczych, które są po inwentaryzacji i zostaną przeznaczone 
na ciąg Orlika 



Zespół Szkolno-Przedszkolny w Wambierzycach - z uwagi na opóźnienie podpisania 
umowy na projekt oraz trudności z wyłonieniem wykonawcy powierzchnia użytkowa będzie 
bardzo ograniczona przez prowadzone prace remontowe. Remont obejmuje wymianę 
wszystkich okien, termoizolacja, pompy ciepła, wygrodzenie szkoły i stworzenie bazy 
przedszkolnej na górnej kondygnacji  
Zespół Szkół w Radkowie - trwa przebudowa ul Jagiellońskiej, która dzieli dwie szkoły. Przez 
wykonane prace na ulicy poprzez rozdzielenie ciągów pieszych od jezdnych zwiększy się 
bezpieczeństwo na tym odcinku. W szkole podstawowej w poszczególnych oddziałach 
sukcesywnie będą prowadzone prace remontowe 
Zespół Szkół z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce Średniej - placówka jest bardzo 
dobrze wyposażona. Budynek dawnego gimnazjum powinien przejść generalny remont 
poprzez wymianę poszycia dachowego, wymianę izolacji, termoizolację, pompy ciepła. 
Przewidziane nakłady na ten obiekt to około 600 tys. 
Burmistrz dodał, że dyrektorzy powinni wykazać się większą konsekwencją do nauczycieli, 
którzy realizują programy w szkole a także powinni podejmować działania w zakresie 
poszukiwania rozwiązań na poprawienie bazy. 
Następnie Burmistrz wszystkim dyrektorom placówek oświatowych wręczyli symboliczne 
statuetki. 
 
O godz. 1621 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
Obrady wznowiono o godz.1638. 
 
Ad. 7 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 1 
sierpnia 2017 roku do 30 sierpnia 2017 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący RM - poprosił Pana Jacek Krzyżanowskiego o złożenie informacji o stanie 
bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych gminy. 
  
Jacek Krzyżanowski - Prezes Firmy Corso obsługujący UMiG i jednostki organizacyjne gminy 
w zakresie BHP - złożył informację o stanie bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach 
organizacyjnych gminy (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - poddał pod głosowanie, aby pozytywnie ocenić stan bezpieczeństwa i 
higieny pracy w jednostkach organizacyjnych Gminy Radków.  
 
Przystąpiono do głosowania nad propozycją Przewodniczącego RM w sprawie pozytywnego 
przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych 
gminy: 
 
Głosowało 14 radnych: za - 14    przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 9 
 
DRUK NR 6 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017 rok    
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 



B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14    przeciw - 0       wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 10 
 
Nie było. 

        Ad. 11  

 Nie złożono. 

 
Ad. 12 
 
Przewodniczący RM – poinformował, że wpłynęły dwa pisma Gminy Brusy i Powiatu 
Chojnickiego dotyczący pomocy finansowej na usuwanie skutków nawałnicy. Poprosił o 
przedstawienie opinii Komisje RM:  
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego zajęła negatywne 
stanowisko. 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna zajęła negatywne stanowisko. 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego zajęła 
negatywne stanowisko. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty zajęła negatywnie stanowisko.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki zajęła negatywne stanowisko. 
 
Przystąpiono do głosowania nad negatywnym rozpatrzeniem dwóch wniosków o pomocy 
finansowej na usuwanie skutków nawałnicy:   
Głosowało 14 radnych:   za - 13    przeciw - 0       wstrzymało się - 1. 
 
Przewodniczący RM - odczytał pismo Duszpasterstwa Parlamentarzystów i Samorządowców 
Diecezji Świdnickiej dotyczące organizowanej  pielgrzymki w dniach 22-24 sierpnia 2017r. do 
Wiednia. 
 
Przewodniczący RM - odczytał pismo mieszkańców ul Rynek od nr 19 do nr 27 dotyczące 
wyłączenia bicia zegara w porze nocnej znajdującego się na wieży budynku Urzędu Miasta i 
Gminy z powodu zakłócania ciszy nocnej oraz poinformował o wystawionych opiniach 
mieszkańców ul. Rynek, którzy są przeciwni wyłączeniu zegara. Przewodniczący poprosił 
Komisje RM o przedstawienie opinii. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna nie wypracowała stanowiska. 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego za 
niewyłączaniem zegara. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty za niewyłączaniem zegara. 



J. Gorczycki - uważa, że powinni wypowiedzieć się radni z terenu Radkowa. 
 Przewodniczący RM - przypomniał radnemu, że reprezentuje wyborców. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego za niewyłączeniem zegara. 
 
Przewodniczący RM poddał pismo pod głosowanie: kto jest za niewyłączeniem zegara: 
Głosowało 14 radnych:  za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.  
 
B. Siemczonek - Radna Powiatowa - podziękowała Burmistrzowi za przekazanie środków 
finansowych na naprawę drogi powiatowej w Ścinawce Średniej. Poinformowała, że Starostwo 
ma również problemy z wyłonieniem wykonawców na prace remontowe i o problemach 
szpitala w Nowej Rudzie z powodu braku lekarzy oraz że będzie prowadzony nabór na 
program profilaktyczny w celu wykrywania raka płuc. 

 
Burmistrz - poinformował, że fontanna jeszcze nie jest ukończona, dalej trwają jeszcze próby 
ustawienia wysokości i ciśnienia wody. Prace przy fontannie trwały długo z powodu braku 
wyłonienia wykonawcy. 
 
Ad. 13 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLIV sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 
    
Protokołowała:        Przewodniczący RM  

    w Radkowie  
Lucyna Połowczuk                                         Stanisław Hajłasz 
 

 

 


